

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

## 通告 CIRCULAR

事項： ETF納入互聯互通合資格證券

Subject: INCLUSION OF ETF IN STOCK CONNECT

查詢： 參與者一般查詢熱線<sup>1</sup>(電話：2840 3626 電子郵箱：[trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk))

Enquiry: Participant General Enquiry Hotline<sup>1</sup> (Tel : 2840 3626 E-mail : [trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk))

請參照香港交易所於 2021 年 12 月 24 日發出的[新聞稿](#)。香港交易所、上海證券交易所、深圳證券交易所和中國證券登記結算有限責任公司宣布已就交易所買賣基金（ETF）納入互聯互通合資格證券達成共識。預計需要6個月左右準備時間。

Reference is made to the [news release](#) issued by HKEX dated 24 December 2021 whereby HKEX, Shanghai Stock Exchange, Shenzhen Stock Exchange and China Securities Depository and Clearing Corporation Limited have reached an agreement on the Stock Connect inclusion arrangements of exchange-traded funds (ETFs). It is estimated that the preparation work will take approximately six months to complete.

營運科  
交易部  
董事總經理  
呂麗雯 謹啟

**Blanche Lui**  
**Managing Director**  
**Trading Department**  
**Operations Division**

<sup>1</sup>所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).